
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

 
        Łódź, 17.08.2021 r. 

 

Zapytanie 

w sprawie: uzupełnienia oznakowania na ul. Sikorskiego, .  

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 22 .06.2021r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie DOM-OA-II.0003.266.2021 z dnia 5 lipca 2021 r. zwracam się 
z pytaniem czy i kiedy będzie możliwe uzupełnienie oznakowania na ul. Sikorskiego przy 
skrzyżowaniu z ul. Herlinga-Grudzińskiego, bowiem wedle relacji mieszkańca wspomnianych prac 
nadal nie wykonano, a w odpowiedzi wspomniano o wydanym zleceniu na wykonanie.  

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 

 



 

 


